

Stylish Wedding Bouquet Package A | 雅緻花球套餐 A HK\$ 1580

Bride 新娘

Bridal Bouquet, Handtied or foam
新娘花球, 手綁或花球套

Bridal Hair Flowers 1 Set
新娘頭花 1 套

Choice from our bridal bouquet price at or below 1200HKD OR pay for the difference in amount.
可選擇本公司任何不超於 1200HKD 之花球 或 補回差額

Groom 新郎

Corsage with Magnet Pin 1 pc
襟花 連磁石托 1 個

Parents 主婚人

Cymbidium / Mini Anthurium Corsage with Pearl Pin and Tie Pin 4 pcs
迷你掌/蕙蘭襟花 連扣針托及珠針 4 個

Stylish Wedding Bouquet Package B | 雅緻花球套餐 B HK\$ 2380

Bride 新娘

Bridal Bouquet, Handtied or foam
新娘花球, 手綁或花球套

Designed Hair Corsage for Bridal 1 Set
設計新娘頭花飾 1 套

Choice from our bridal bouquet price at or below 2200HKD OR pay for the difference amount
可選擇本公司任何不超於 2200HKD 之花球 或 補回差額

Groom 新郎

Corsage with Magnet Pin 2 pcs
襟花 連磁石托 2 個

Parents 主婚人

Cymbidium / Mini Anthurium Corsage with Magnet Pin / Waist Corsage 4 pcs
迷你掌/蕙蘭 襟花連磁石托 /手花 4 個

Best men and Bridesmaids 兄弟姊妹

Corsage with Pearl Pin and Tie Pin 4 pcs
襟花 連扣針托及珠針 4 個

Main flower choice/ 主花提供:

Hydrangea 繡球花/ Hyacinthus 風信子 /Cymbidium 蕙蘭 /Ornithogalum 雀梅 /Lily 百合 /Rosa 玫瑰 /
Eustoma 桔梗/ Mini Authurium 迷你掌 / Butter Cup 小牡丹

Professional Wedding Bouquet Package | 華麗花球套餐

HK\$ 3680

Bride 新娘

Bridal Bouquet (Stylish) Designed by professional designer
新娘花球 (任何款式) 由專業花藝設計師親自設計
Designed Hair Corsage for Bridal 2 Sets
設計新娘頭花飾 2 套

Choice from our bridal bouquet price at or below 3000HKD OR Any designed bouquet with any combination of 5 main flowers listed below

可選擇本公司任何不超於 3300HKD 之花球 或 自選配搭以下 3 種主花設計花球

Main flower choice/ 主花提供:

Garden Rose 庭園玫瑰 / Peony 牡丹 / Tulipa 鬱金香 / Calla Lilies 馬蹄蘭/ Amaryllis 朱頂蘭 / Butter Cup 小牡丹 / Hydrangea 繡球花 / Rosa 玫瑰 / Eustoma 桔梗/ Mini Authurium 迷你掌/ American Rose 美國玫瑰 / Vanda 萬代蘭

Groom 新郎

Corsage with Tie magnet Tie Pin 2 pcs
襟花 連磁石扣針托兩個

Parents 主婚人

Designed Corsage , Garden Rose/ Peony /Mini Authurium / Cymbidium / Calla Lily
w magnet Tie Pin or Pearl wristlet 4 pcs
庭園玫瑰 /牡丹/迷你掌/蕙蘭/馬蹄蘭 設計襟花或手花 4 個 (磁石扣針托/珠手鍊

Best men and Bridesmaids 兄弟姊妹

Best men Corsage with Magnet Pin 4 pcs OR Bridesmaids waist corsage 3pcs
兄弟襟花連磁石托 4 個 或 姊妹手鐲 3 個

Add value items 惠顧以上套餐服務, 可以選購以下**增值項目**

Add Value item - Bridal Items 增值項目-新婚花飾	Rosa 玫瑰 / Eustoma 桔梗/ Hydrangea 繡球 / Anthurium 掌	Cymbidium 蕙蘭 / Hydrangea 繡球 / Mini Anthurium 迷 你掌 / Ranunculus 小牡丹	Calla Lily 馬蹄蘭/ Amaryllis 朱頂 蘭 / Hyacinthus 風信子	Peony 牡丹 / Tulip 鬱金香 / America Rose 美國 玫瑰/Garden Roses 庭園玫瑰
Small Bouquet and Corsage for Bridesmaid & Groomsman 伴娘小花 球及伴郎襟花	HK\$ 380	HK\$ 480	HK\$ 580	HK\$ 680
Bridal Hair Designed Corsage 新娘設計頭花	HK\$ 180	HK\$ 220	HK\$ 380	HK\$ 580
Parent Corsage 主婚人襟花	HK\$ 68	HK\$ 88	HK\$ 108	HK\$ 118
Corsage 標準襟花 / wristlets 手花	HK\$ 48 / HK\$68	HK\$ 68 / HK\$88	HK\$ 88/ HK\$ 108	HK\$ 108/ HK\$128
Corsage for Flower Boy 花仔襟花	HK\$ 45	HK\$ 48	HK\$ 68	HK\$ 88
Wedding Car Decoration Head Floral Arrangement Oval / Round, with 4 Doors Handle 鮮花花車佈置 橢圓形/ 圓形 + 4 個車門花	HK\$ 1,100	HK\$ 1,300	HK\$ 2,200	HK\$ 3,500
Thank-you-Bouquet for PARENTS x 2 感謝父母花束 2 束	HK\$ 1,280	HK\$ 1,680	HK\$ 1,880	HK\$ 2,280
Bridal Bouquet and Corsage for Groom 新娘花球及 新郎襟花	10% off on any of bridal bouquet from Green-icon.com for original value			
Mini Bouquet for Flower Girl 花女小花球	HK\$ 280 up			
Head Loop 花女花環	HKD 380 up			

Accessories for Corsage / wristlets 襟花 / 手花 附加裝飾	TIE Pin 扣針托 + HK\$ 5@ / Natural Style 改全天然露腳款+ HK\$ 15@ /Wristlet of Pearls 珍珠手鍊 +HK\$ 30@ / Magnet 磁石扣 + HK\$ 30@ / Décor Color wiring + HK\$ 80@
Ribbon Bow 絲帶蝴蝶	Wedding Car Doors 4 in 1 set 花車門一套四個 HKD200 Church Chair Pews in Pair 教堂椅花每對 HKD120
Silk flower corsage (standard 1 main flower + matching flower and foliage) with Pearl Pin and Tie Pin 絲花襟花 (標準 1 主花 + 襯花及葉) 連扣針托及珠針	HKD48

Bridal Bouquet Package Alternate option 花球套餐替換選項:

please refer to the above price list to pay for the difference amount 請參考價目表補回差額

Substitution Policy

Green Icon has been providing high-quality bouquet which made with seasonal fresh flowers for our perfect bridal.. However, due to seasonal nature of flowers and to a number of factors that are not possible to predict, some items & containers might not be in stock, in which case, Green Icon reserves the right to substitute any of the items based on availability and we will ensure that the items replaced will be of equivalent value or greater value.

替換花材條款

綠企花藝設計採用的花與葉材種類、顏色因季節、時間而選取最優質花與葉材，創造出高級婚禮花球給完美的新娘子；但基於鮮花、以至容器供量短缺供應可受到季節性影響，或一些不能控制的原因而引致，Green Icon 保留最終決定權為所選購的產品稍加更改，我們將以其同等或更高價值的材料代替。

Payment

. Orders of less than HKD3,000 must be fully paid in advance upon confirmation. A deposit of 50% of the invoice amount is required for order of HKD3,000 or more. Balance must be settled at least 5 working days before delivery. All deposits paid are non-refundable.

. Payment can be made in cash, Paypal or cheque

付款

◦ 港幣 3,000 以下的訂單需全款繳付方為確認。港幣 3,000 以上的訂單需繳付發票金額 50% 作為確認訂金，餘款於提貨至少 5 個工作日內繳付。所有已付訂金不予退還。

◦ 付款可以現金，Paypal 或支票繳付。

Change / Cancellation of Order

. No cancellation of order is accepted and all flowers/plants/goods sold are non-exchangeable and non-refundable

. details selling condition please refer our terms & policy at our web page www.green-icon.com

更改/取消訂單

◦ 新娘婚禮花球，婚禮場地佈置服務確認後不可取消，所有花材/植物/售出商品均不可更換及不可退還。

◦ 其他銷售條款請參閱我們的網頁 www.green-icon.com 所列條款。

Delivery / transportation charge

Delivery fee will be applied on Bridal Wedding Bouquet package . We will try to accommodate the requested delivery time but will be subject to traffic situations.

配送/運輸費

◦ 新娘花球項目送貨費另議。我們會盡量滿足客戶要求的交貨時間，但仍視乎路西交通情況。

All packages are not applicable 15 days before and after Chinese New Year and Valentine's Days respectively

所有婚禮項目價錢均不適用於中國農曆新年及情人節 15 天之前後。

If there is any conflict on the wedding packages, Green Icon reserves the right to make final decision

如上條款如有任何爭議，Green Icon 保留最終決定權。